
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 20. august 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1600
Hvordan vil processen være, og hvor lang tid vil sagsbehandlingen typisk vare, hvis
eksempelvis Hjørring kommune i forbindelse med en havneudvidelse af Hirtshals Havn
ønsker at flytte 0,2 promille af det ud for havnen liggende Natura 2000 område?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mona Juul (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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